
Protokoll fört vid styrelsemöte för SvLK 27/1-2004 
 
Närvarande: Kristina Johansson, Bodil Arvidsson, May Bosetti, Christina Ohlsson, Marie 
 Börjesson, Camilla Eliasson, Royne Ruthström samt vid § 6 s.k valberedningen Sune Arvidsson 
 
§ 1. Mötets öppnas: 
Ordförande Kristina Johansson förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna. 
 
§ 2. Föregående mötes protokoll: godkänns och läggs till handlingarna 
 
§ 3. Ekonomisk rapport: 
Bodil redovisar att klubbens kassa den 31/12-03 var 19 941,18 : - samt en handkassa på 212 :- 
Totalt: 20153.18. Årets totala vinst: 8715,18 : 
Antal medlemmar var vid årsskiftet 60 st medlemmar samt 20 st familjemedlemmar. 
Dagens kassa 27/1-2004 är 18 688,18:- Nyligen betald är en räkning på 2010:- till SKK angående  
Eva-Britt Östmans deltagande på kurs för avelsråd "Steg l:Grundutbildning" den 18-19 oktober 
2003 i Stockholm. Det har tillkommit ytterligare 1 st medlem sedan årsskiftet. 
 
§ 4. Fråga från uppfödare om användning av särskilt sederingsmedel vid HD-röntgen:  
SvLk får inte fatta ett eget beslut i denna fråga utan ska invänta SKK's eventuella 
rekommendationer om detta. Det går inte att ansöka hos SKK om att använda ett särskilt  
sederingsmedel för Landseern, utan vi är tvungna att vänta för att se hur SKK själva ställer sig  
till sederingsfrågan. May hänvisar vidare till kommande nummer av Landseer-bladet där en  
utförlig och omfattande rapport från angående sedering från veterinärer och forskare från SLU  
(Statens Lantbruks Universitet) finns med. 
 
§ 5. Lägesrapport angående undersökning om förekomsten av blödarsjuka: 
Royne håller på att forska i allt som handlar om blödarsjuka. Glansmans sjukdom är det namn  
som nämns i samband med den blödarsjuka som eventuellt skulle återfinnas hos Landseern, (men  
inget är som sagt bekräftat). Det framkommer att allt som sägs idag om blödarsjuka i rasen är  
hörsägen och det finns ingen som helst dokumentation eller vetenskapliga bevis som stöder att  
det överhuvudtaget skulle finnas i Sverige idag. Inte ens utomlands verkar det finnas  
vetenskapliga bevis för att blödarsjuka existerar, utan allt verkar baseras på tester som en kennel  
själv hittat på. Det finns inte ett enda fall av bekräftad blödarsjuka i Sverige utan allt som sägs  
och hundar som pekas ut baseras enbart på hörsägen. Det sägs finnas 3 st "kända" blödare  
utomlands, vilka heller aldrig genomgått ordentliga vetenskapliga blödartester. Skulle klubben få 
bekräftat att någon Landseer är blödarsjuk kommer vi naturligtvis gå ut med en rekommendation till 
uppfödare om att inte använda nämnda hund i avel. Royne fortsätter att sätta sig in i frågan,  
och kommer att hålla en föreläsning om detta på kommande årsmöte. 
 
§ 6. Årsmötesplanering, kallelse, tider, aktivheter, förtäring: 
Valberedningen lägger fram sitt förslag till ny styrelse år 2004. 
Årsmötet beslutas till att hållas den 21/3-2004 klockan 11.30 på Mullsjö Camping strax utanför 
Jönköping. Inför röstning på årsmötet skall medlemskort uppvisas. Kristina sammanfattar en  
kallelse som ska gå ut till medlemmarna och May ser till att den kommer in på hemsidan.  
Eva-Britt Östman redovisar på årsmötet för kursen för avelsråd samt Royne föreläser om det han  
fått fram om blödarsjuka. 
 



§ 7. Övriga frågor: 
Radannons i Hundsport: Styrelsen bifaller detta och Royne beställer. 
Annons i Hundsports "Landseer-special": SvLK delar en helsida med Kullarnas Kennel och  
sparar därigenom 2500:- för klubbens räkning. Annonserna kommer att vara tydligt avskilda från 
varandra på sidan och alla utom l st medlemskennel har tackat ja till att delta i annonseringen.  
Royne fixar detaljerna omkring detta. 
Landseer-bladet: Vi har som planerat börjat utge vår tidning Landseer-bladet och ser nu fram  
emot att medlemmar, kennlar och kommersiella hör av sig med material och annonser.  
Hemsidan: fungerar ju inte riktigt som det var tänkt från början. Det fungerar inte med  
uppdateringarna och vi rar titta närmare på hur vi ska kunna lösa detta. 
Kalender & fototävling: Vi avvaktar tyvärr tills nästkommande år. Det har inte gått att få igång  
en tävling via hemsidan, vilket var tanken bakom det hela. 
Sittande styrelsens deltagande till årsmötet: Alla kommer om inget oförutsett händer. 
 
§ 8. Mötet avslutas: 
Ordföranden förklarar mötet avslutat. 
 
Vid protokollet:                                    Justeras:                                  Ordförande:    
       
…………………………….              ………………………        ………………………………… 
May Bosetti                                         Marie Börjesson                Kristina Johansson 

 


